
Брчко  има  јединствену
позицију  да  предводи
разговоре о трансформацији ка
зеленој енергији у БиХ

Обраћање супервизора за Брчко на конференцији Зелена енергија
и урбана мобилност

у организацији представника власти Брчко Дистрикта и
парламентарне групе Зелени клуб

Брчко, 23. новембра 2023.

Даме и господо,

Изражавам искрену захвалност на позиву да учествујем на овој
значајној  конференцији.  Нажалост,  због  раније  преузетих
обавеза нисам могао лично доћи, али ми је заиста част обратити
вам се путем ове платформе.

Брчко има јединствену позицију унутар Босне и Херцеговине да
преузме водећу улогу у разговорима о трансформацији ка зеленој
енергији. Oбзиром да нема ранијих постројења за производњу
електричне енергије, Брчко је простор отворен за иновативно
размишљање  и  интеграцију  модерних  технологија.  Јединствен
капацитет Брчког да доноси сопствене законе такође омогућава
Дистрикту  кључну  позицију  да  предводи  активности  у  правцу
зелене трансформације, не само када је у питању задовољење
сопствених потреба него и да послужи као инспирација и модел
за цијелу земљу.

https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%b8%d0%bc%d0%b0-%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b5%d0%bd%d1%83-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d1%83-%d0%b4%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5/
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https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%b8%d0%bc%d0%b0-%d1%98%d0%b5%d0%b4%d0%b8%d0%bd%d1%81%d1%82%d0%b2%d0%b5%d0%bd%d1%83-%d0%bf%d0%be%d0%b7%d0%b8%d1%86%d0%b8%d1%98%d1%83-%d0%b4%d0%b0-%d0%bf%d1%80%d0%b5/
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Кориштење  свих  ових  предности  не  значи  само  осигурање
стабилног и чистог напајања електричном енергијом. Овдје се
ради и о привлачењу новог таласа инвестиција и нових радних
мјеста што ће да користи цијелој заједници.

Брчком  и  Босни  и  Херцеговини  се  пружа  изузетна  шанса  на
њиховом путу ка европским интеграцијама и одрживој енергетској
будућности.  За  то  је  потребан  заједнички  напор  цјелокупне
администрације Дистрикта и заједнички напор ка јединственом
циљу. То захтијева не само доношење неопходних закона него и
кориштење подршке међународних донатора и партнера у пуном
капацитету.

Прилика да Брчко предводи напоре ка зеленијој будућности није
само локална амбиција него и колективна одговорност. Ради се о
новим праксама и промицању промјена те доприносу глобалном
настојању  да  се  иде  према  одрживости.  Требамо  заједничким
снагама,  руку  под  руку,  да  премостимо  јаз  и  искористимо
ресурсе како би се ова визија претворила у стварност. Ова
конференција  је  важан  дио  тог  процеса.  Честитам  њеним
организаторима  и  захваљујем  учесницима.

Жељно  очекујем  информације  о  резултатима  и  закључцима
конференције, као и да ћемо заједничким радом помоћи да Брчко
и Босна и Херцеговина крену ка енергетској будућности која
није  само  зеленија  него  и  просперитетнија  и  отпорнија  на
изазове. Хвала вам на пажњи и на настојањима да се постигне
овај изузетно значајан циљ.


